

SOCIÉTÉ DES NATIONS

*Recueil des Traités et des Engagements
internationaux enregistrés par le Secrétariat
de la Société des Nations.*

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the
League of Nations.*

SOCIÉTÉ DES NATIONS

Recueil des Traités

*et des Engagements internationaux enregistrés par le
Secrétariat de la Société des Nations*

VOLUME LXXV

1928

NUMÉROS 1, 2, 3 et 4

TABLE DES MATIERES

	Pages
N ^o 1749. — Allemagne, Etats-Unis d'Amérique, Autriche, Belgique, etc. : Dispositions concernant le transport de la poste aux lettres par voie aérienne, adoptées à la Conférence tenue à La Haye, le 10 septembre 1927... ..	7
N ^o 1750. — Allemagne, Etats-Unis d'Amérique, Autriche, Belgique, etc. : Dispositions concernant le transport des colis postaux par voie aérienne, adoptées à la Conférence tenue à La Haye, le 10 septembre 1927... ..	39
N ^o 1751. — Belgique et Pays-Bas : Echange de notes comportant un arrangement relatif à l'échange des renseignements con- cernant les aliénés. La Haye, le 16 avril 1928... ..	61
N ^o 1752. — Allemagne et Lettonie : Echange de notes comportant un accord relatif à l'abolition du visa des passeports entre les deux pays. Riga, le 2 juin 1928... ..	69
N ^o 1753. — Tchécoslovaquie et Turquie : Convention d'établissement, avec protocole de signature et extraits de procès-verbaux y relatifs. Signés à Angora, le 31 mai 1927	79
N ^o 1754. — Brésil et France : Compromis pour soumettre à l'arbitrage le différend relatif au paiement, en or, des em- prunts fédéraux brésiliens contractés en France. Signé à Rio-de-Janeiro, le 27 août 1927	91
N ^o 1755. — Autriche et France : Convention relative à la protection et à l'assistance judiciaires. Signée à Paris, le 4 mars 1925	97

LEAGUE OF NATIONS

Treaty Series

*Publication of Treaties and International Engagements
registered with the Secretariat of the League of Nations.*

VOLUME LXXV**1928****NUMBERS 1, 2, 3 and 4**

TABLE OF CONTENTS.

	Pages
No. 1749. — Germany, United States of America, Austria, Belgium, etc. :	
Provisions for the Conveyance of Mails by Air, adopted at the Conference held at The Hague, September 10, 1927	7
No. 1750. — Germany, United States of America, Austria, Belgium, etc. :	
Provisions concerning the Transmission of Air Parcels, adopted at the Conference held at The Hague, September 10, 1927	39
No. 1751. — Belgium and the Netherlands :	
Exchange of Notes constituting an Agreement concerning the Exchange of Information with regard to Persons of Unsound Mind. The Hague, April 16, 1928... ..	61
No. 1752. — Germany and Latvia :	
Exchange of Notes constituting an Agreement regarding the Abolition of Passport Visas between the two Countries. Riga, June 2, 1928... ..	69
No. 1753. — Czechoslovakia and Turkey :	
Convention regarding Conditions of Residence and Business, with Protocol of Signature and Extracts of Minutes relating thereto. Signed at Angora, May 31, 1927	79
No. 1754. — Brazil and France :	
Special Agreement submitting to Arbitration the Dispute relating to the Payment, in gold, of the Brazilian Federal Loans contracted in France. Signed at Rio-de-Janeiro, August 27, 1927	91
No. 1755. — Austria and France :	
Convention regarding Legal Protection and Assistance. Signed at Paris, March 4, 1925 ...	97

	Pages
N° 1756. — Allemagne et France :	
Traité portant délimitation de la frontière, avec annexes, protocole et échange de notes. Paris, le 14 août 1925	103
N° 1757. — Danemark et Islande :	
Arrangement relatif à l'allègement des impôts d'Etat sur le revenu et la fortune en cas de double imposition. Signé à Copenhague, le 11 août 1927	345
N° 1758. — Allemagne et Tchécoslovaquie :	
Traité relatif à la construction et à l'exploitation d'une ligne de chemin de fer traversant le Schweinitztal, et protocole final. Signés à Prague, le 25 mars 1927	353
N° 1759. — Allemagne et Belgique :	
Arrangement relatif à la transmission des livres fonciers. Signé à Aix-la-Chapelle, le 9 juillet 1927	367
N° 1760. — Allemagne et Portugal :	
Déclaration relative à l'application réciproque des dispositions de la Convention de La Haye du 17 juillet 1905, relative à la procédure civile. Signée à Lisbonne, le 21 juillet 1927	375

	Pages
No. 1756. — Germany and France :	
Treaty regarding the Delimitation of the Frontier, with Annexes, Protocol and Exchange of Notes. Paris, August 14, 1925	103
No. 1757. — Denmark and Iceland :	
Arrangement concerning Relief from Government Taxes on Income and Capital in cases of Double Taxation. Signed at Copenhagen, August 11, 1927... ..	345
No. 1758. — Germany and Czechoslovakia :	
Treaty concerning the Construction and Working of a Railway Line through the Schweinitztal and Final Protocol. Signed at Prague, March 25, 1927... ..	353
No. 1759. — Germany and Belgium :	
Agreement regarding the Transfer of Land Registers. Signed at Aix-la-Chapelle, July 9, 1927	367
No. 1760. — Germany and Portugal :	
Declaration regarding the reciprocal Application of the Provisions of the Convention of The Hague, July 17, 1905, relating to Civil Procedure. Signed at Lisbon, July 21, 1927	375